

The Lucky Luchs Squares at radio Die Lucky Lucks Squares im Radio

Angelika Leine
Vice-President

Dear Square Dancers,

In this edition of our Bulletin I should like to tell something about our club and the visit in the NDR Radio (North German Radio Station).

My name is Angelika, I am the Vice President of our Lucky Luchs Square Dance Club in Bad Harzburg. - Our club still is very jung for we have brought it to life on 31st August 2014 with ten founding members. Already in fall of the same year we began our first class that we could graduate in 30th October 2015.

In order to make better known our club I wrote and sent an application to the NDE in Hanover (North German Radio Station): Every Monday to Friday this radio is broadcasting from 12 to 13 o'clock "Die Plattenkiste – Hörer machen ein Musikprogramm" ("The Record Case – listeners make a music programme"), and this programme is shaped completely by the guests in the studio. In the programme the associations, the clubs etc. can introduce and present their activities.

At first we had no resonance. Finally, in May 2016, we got an invitation to come to the broadcasting station Hanover and present the "Record Case". So we went with three "girls" on that hot Thursday to the broadcasting station at Maschsee.

Liebe Squaredancer,

in dieser Ausgabe des Bulletins möchte ich Euch gerne etwas über unseren Verein und unseren Besuch im NDR Radio erzählen.

Mein Name ist Angelika, und ich bin Vizepräsidentin bei den Lucky Luchs Squares in Bad Harzburg.

Unser Verein ist noch sehr jung, denn wir haben ihn damals mit 10 Gründungsmitgliedern am 31.08.2014 ins Leben gerufen. Bereits im Herbst desselben Jahres begannen wir mit unserer ersten Class, die wir am 30.10.2015 graduieren konnten.

Um unseren Verein bekannter zu machen, schrieb ich eine Bewerbung an den NDR in Hannover, denn von Montag bis Freitag heißt es dort immer zwischen 12 und 13 Uhr bei NDR 1 Niedersachsen „Die Plattenkiste - Hörer machen ein Musikprogramm", und die Sendung wird komplett von den Gästen gestaltet. In der Sendung können sich Vereine, Clubs etc. vorstellen und präsentieren.

Zuerst kam keine Resonanz. Endlich, im Mai 2016, erhielten wir eine Einladung, am 21.07.2016 ins Funkhaus Hannover zu kommen und die Plattenkiste zu gestalten. So fuhren wir denn an jenem



First we made an interesting tour through diverse studios and archives, until we could go punctually live on air. Our radio TV presenter was the wellknown Michael Thürnau who interviewed us in his known usual relaxed stile about Square Dancing. After that the musical supporting programme that we could put together was reaching from John Miles, Village People and Patrick Swayze to Lou Bega.

So, that was everything about our visit in the Radio world! Please come to our club night one day, we will like it !
 Information here:
www.lucky-luchs-squares.de

The Harz Area is always worth a visit !
 Squarly yours

Angelika Leine
 Vice President
 Lucky Luchs Squares e.V.

Translated by Hartmut Heiber

heißen Donnerstag mit drei „Girls“ zum Funkhaus am Maschsee. Zuerst erwartete uns ein interessanter Rundgang durch diverse Studios und Archive, bis wir dann pünktlich live auf Sendung gehen konnten. Unser Moderator war der bekannte Michael Thürnau, der uns in seiner gewohnt lockeren Art zum Thema Square Dance interviewte. Das musikalische Rahmenprogramm, das wir zusammenstellen durften, erstreckte sich von John Miles, Village People über Patrick Swayze bis hin zu Lou Bega.



So, das war es also zu unserem Besuch im Rundfunk! Kommt doch einmal an einem unserer Clubabende zu uns !
 Infos unter :
www.lucky-luchs-squares.de

Der Harz ist immer eine Reise wert !
 Quadratische Grüße

Angelika Leine
 Vice-President
 Lucky Luchs Squares e.V.